

All students are required to dress appropriately as befits future health-care professionals. Students must dress properly and decently on campus and on all official outings.

所有学生必须穿着得体，以适应未来从事医疗相关工作。学生必须在校园和所有教学实践等正式场合中穿着得体。

The details are as follows:

具体要求如下：

HOW

穿着要求

正式得体的鞋袜



PLEASE DO NOT WEAR

- Showing off shoulders.
- Showing off belly-button or umbilicus.
- Sleeveless tops.
- Any style of slippers or flip-flops.



请不要穿着

- 露肩装
- 无袖装
- 露脐装
- 任何款式的拖鞋

Lab coat should be worn only in teaching environment includ-

注意：

anatomical rooms, hospitals and laboratories. It must not be worn in eating places.

实验室外套或白大褂只能在教学环境中使用，包括解剖室、医院和实验室。不得穿白大褂进入餐厅。

Students who take electives and teaching activities outside of school must also comply with the above dress code. Students

在参与学校以外进行的校外活动时，学生同样必须遵守上述着装要求。

Students who are inappropriately dressed will not be allowed to sit for examinations.

着装不整者，并不允许参加考试。多次不符合着装规范者可能受到纪律处分。



上海中医药大学
国际教育学院
SHANGHAI UNIVERSITY OF TRADITIONAL CHINESE MEDICINE
INTERNATIONAL EDUCATION COLLEGE



上海中医药大学
国际教育学院
SHANGHAI UNIVERSITY OF TRADITIONAL CHINESE MEDICINE
INTERNATIONAL EDUCATION COLLEGE